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In de ranglijst van slechtste 
topmannen aller tijden die za-
kenzender cNbc bijhoudt, staat 
Jimmy cayne, de gewezen top-
man van bear Stearns, op de 
vierde plaats. Toen de bank in juli 
2007 in grote problemen kwam, 
zat topman cayne te bridgen. 
een paar maanden later was het 
einde verhaal voor bear Stearns. 
Om een faillissement te voorko-
men werd de New Yorkse  zaken-
bank voor een prikje overgeno-
men door een concurrent. cayne 
kreeg het nieuws te horen terwijl 
hij deelnam aan een bridgetoer-
nooi in detroit. 

echt verrassend was dat 
niet. cayne had eigenlijk alles aan 
het bridgen te danken. de baan 
bij bear Stearns kreeg hij omdat 
de man bij wie hij solliciteerde, 
ook een fervent bridger bleek. en 
zijn klanten haalde hij vooral ach-
ter de bridgetafel vandaan. 

berry Westra was geen 
klant van bear Stearns, maar 
heeft wel een aantal keren met 
Jimmy cayne aan tafel geze-
ten. “ Het is echt een hele goede 
bridger, Amerikaanse top, al ja-
ren. Wat voor kerel het is? een 

Generaties kaarters zijn opgegroeid met de boeken van bridge-
kampioen Berry Westra. Nog steeds is hij verslingerd aan het spel 
dat opvallend veel liefhebbers kent binnen de financiële wereld.  
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typische Amerikaan. pet op en 
op een sigaar kauwen, hoewel 
dat nu niet meer mag. echt een 
‘in your face’-type.”

Heel anders dus dan de 
nuchtere, goedlachse Westra. 
maar toch hebben de twee iets 
gemeen. Ook Westra is zijn hele 
leven al bezig met bridge, een 
baan buiten de sport heeft hij 
nooit gehad. en dat heeft Ne-
derland geweten. generaties 
bridgers zijn opgegroeid met 
de bridgeboeken die hij schreef, 
inmiddels meer dan dertig. Het 
schrijven begon toen Westra 
begin twintig was. 

ambitie
“Het was mijn ambitie om top-
bridger te worden. In die tijd 
speelde je ieder weekend een 
toernooi, maar het prijzengeld 
was niet al te hoog. Toen ben 
ik bridgeles gaan geven en dan 
deelde ik stencils uit met oefen-
stof. mensen vonden dat ik het 
helder op papier kon zetten, en 
daar ben ik mee doorgegaan.”

Westra heeft het bridge van 
huis uit meegekregen. Toen hij 
een jaar of tien was, besloot zijn 

vader het kaartspel weer op te 
pakken en de zoons Westra de-
den mee. “Ik was al heel erg een 
spelletjeskind. Ik vond alle spel-
letjes leuk.”

Waarom dan voor bridge 
gekozen? “Ik heb ook wel geten-
nist bijvoorbeeld, maar daar was 
ik niet zo goed in. Ik vond winnen 
erg leuk en bij bridge won ik vrij 
snel al behoorlijk veel.”

Het winnen ging verder. In 
1987 werd Westra wereldkam-
pioen bij de jeugd, zes jaar later 
maakte hij deel uit van het Ne-
derlands team dat voor het eerst 
in de geschiedenis wereldkam-
pioen werd. er volgde nog een 
hele reeks aan titels. 

Westra is tijdens toernooien veel 
beleggers tegengekomen. Nogal 
wat optiehandelaren spelen het 
spel. “Ik weet niet precies hoe de 
optiehandel werkt, maar ik kan 
me zo voorstellen dat kansbe-
rekening en snelheid belangrijk 
zijn. dat geldt ook voor bridge. 
Je moet heel snel beslissingen 
kunnen nemen. Het is ook een 
psychologisch spel. Je moet in-
schatten wat je tegenstanders 
aan het doen zijn. elke aarzeling 
kan al informatie weggeven. Je 
krijgt tijdens het bieden en spelen 
veel, ook verborgen, informatie. 
die moet je snel verwerken om de 
beste beslissingen te nemen. Het 
leuke van het spel is in feite dat 
alles onzeker is, een combinatie 
van kunde en kansen. deductie, 
dat is de essentie van bridge.”

maar bridgetalent alleen 
maakt nog geen succesvol be-
legger. Westra: “rond de eeuw-
wisseling had ik wat geld op mijn 
spaarrekening dat ik toen deels 
heb belegd in de bankensector. 
dat ziet er veilig uit, dacht ik. maar 
toen brak de Azië-crisis uit en 
stortten de koersen van aandelen 
als INg en AbN Amro in elkaar. 
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